
Protokoll nr 4 2022/2023 1(3) 
 

Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen inom Skånes Bridgeförbund torsdagen den 
16 mars 2023. 
 
Närvarande: Jan Gutenwik (JG), Eva Erlandsson (EE), Bengt Svedrell (BS), Erik Andersson (EA), Anders 
Nordberg (AN), Charlotte Rudbäck (CR) och Thomas Andersson (TA). 
Frånvarande: Torbjörn Johansson (TJ), Jens Priess (JP) 
 
§ 1 ÖPPNANDE 

Ordförande Jan Gutenwik välkomnade de närvarande och förklarade mötet öppnat klockan 18.32. 
 
§ 2 FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Godkändes föregående sammanträdesprotokoll (2022-11-24). 
 
§ 3 FÖREDRAGNINSLISTAN 

 Den upprättade föredragningslistan godkändes med tillägget att SBFs representant i södra Sverige, 
Thomas Winther (TWI) alltid bör få möjlighet att deltaga och således inkluderas i sändlistan.  
 

§ 4 UNDERHANDSBESLUT 
 Alla konton hos Swedbank är avslutade och samtliga medel överförda till Nordea. Alla banktjänster 
är samlade hos Nordea, och en paketlösning avtalad, innefattande två PlusGiron, ett BankGiro, 
swish-tjänst med 123-nummer samt ett räntebärande företagskonto med möjlighet för bindning till 
högre ränta. 

 Fredrik Jarlvik (FJ) har tagits bort som användare av digitala bank-, försäkrings-, och skattetjänster. 
 
§ 5 TÄVLINGSVERKSAMHET, DELRAPPORT 

 DM-par Mixed avlöpte 221127 med 30 par och extern TL 

 DM-par damer hölls 230205 med TA som TL 

 DM-par HCP30+ blev inställt, i likhet med många andra distrikt var intresset väldigt lågt 

 DM-par Veteran ska hållas 230319 med TA som TL 

 Allemansträffen håller final 230326 med TA som TL. Diskuterades att eventuellt hålla stor final 
vartannat år och simultan vartannat år. TA uppdrogs att räkna på det och inkomma med 
förslag. BS anförde att Videdals sporthall befanns synnerligen olämplig för ändamålet pga 
alldeles för mjukt golv. AN anförde att han via BK Bridgehuset möjligen kan få ett bättre avtal än 
Skånes BF. AN uppdrogs att undersöka möjligheten. 

 DM-par Open hålls 230423. TA har undersökt möjligheten till klubbkval, men kontentan är att det 
behöver göras mycket tidigare, helst innan höstsäsongen startar, för att ge klubbar längre tid att 
spela kval. Beslutades därför att spela direktfinal även i år TA uppdrogs att under 
sommarmånaderna planera för upplägg med kval säsongen 23-24. 

 DM-lag Open hölls 230311-230312 med 12 lag. I likhet med DM-par Open uppdrogs TA att 
planera för ett upplägg med kvalspel säsongen 23-24. Pool-spel diskuterades. Variant med ru/hj 
liknande upplägget i Stockholm diskuterades. Förslag på upplägg tas fram under sommaren. 
 

 Regelverk för DM diskuterades (alla discipliner). Nuvarande regelverk stipulerar att 
distriktsmästarna är garanterade en plats i nästa steg av SM/DM. TA anförde att bridgen 
förändrats såtillvida att det är betydligt vanligare idag att spelare representerar klubbar utanför 
sitt eget distrikts gränser, trots bostadsort inom distriktets gräns. Detta beror huvudsakligen på 
de nationella reglerna för Allsvenskan. Detta fick under årets DM-lag till följd att 
distriktsmästarna stod att finna på fjärde plats då de tre första lagen hade spelare som 
representerade klubb utanför Skåne, trots att samtliga spelare i dessa tre lag var uteslutande 
boende i Skåne. CR föreslog en kombinerad lösning där folkbokföringsadress kan vara en del av 
kriteriet, dvs för att kunna göra anspråk på platsen vigd åt distriktsmästarna måste samtliga 
spelare i paret/laget vara antingen bosatta i Skåne ELLER representera en skånsk klubb. EA 
anförde att det då kan vara lätt att ’fuska’ till sig en plats då byte av folkbokföringsort bara är ett 
telefonsamtal bort. TA tillsammans med samtliga ledamöter uppdrogs att fundera på 
regelverket, och om möjligt inkomma med förslag på formuleringar eller lösningar, om 
regelverket ska förändras. Inga beslut togs i frågan. 
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 § 6 HANS-OLOF HALLÉN 
Hans-Olof Hallén (HOH) har lämnat oss. Begravning sker 31/3 i Johanneskyrkan i Malmö. 
Beslutades att avsätta upp till 1000 kr för en minnesbukett från Skånes Bridgeförbund. CR 
uppdrogs att arrangera med begravningsentrepenören. En minnesstund kommer att hållas på 
Malmö Bridgeklubb. Beslutades att Skånes BF ska vara representerade vid begravningen. FJ har 
tidigare antytt att han kan närvara för Skånes BFs räkning. TA uppdrogs att konfirmera 
representationen med FJ. 
 
Beträffande Hasses Ungdomsfond anförde TA att FJ pratat med HOHs dotter, och att dottern givit 
sitt gillande till att Skånes BF administrerar fonden, och att beslut av inkomna äskanden av medel 
beslutas av FJ, tills vidare. 
BS anförde att det måste finnas gällande statut någonstans. TA uppdrogs att kontakta FJ för att 
försöka få fram eventuella regler och statuter. Om inga sådana står att finna, bör Skånes 
Bridgeförbund upprätta statuter för fonden. Mötesdeltagarnas uppfattning är att TJ är bäst lämpad 
för uppdraget, med input från FJ. 
CR anförde att fonden om möjligt borde moderniseras då juniorverksamheten i Skåne f.n. är i 
princip obefintligt. CR exemplifierade att fonden möjligen borde kunna användas för skolkampanjer 
eller liknande, och att detta bör diskuteras med FJ. 
 

§ 7 PENSIONERINGSAVTALET 
 TA redogjorde för vad som sagts om ITP1 kontra ITP2+ITPK (nedan benämnd ITP2) under de 

senaste mötena. 
TA redogjorde för kostnadsbilden och konstaterade att ITP2 f.n. kostar ca 900:- mer per månad än 
vad ITP1 hade gjort (för 2022 var skillnaden 1400:- ). Med beaktande av att löneskatten på ITP-
inbetalningar är 7% lägre än arbetsgivaravgiften på lön, innebär det sammantaget att inbetalningar 
till tjänstepensionen för TA sedan anställning är 11.105:- högre än den i anställningsavtalet 
överenskomna (3856:- för 2021-2022 och 7249:- för perioden september 2022 – februari 2023). 
Beslutades att den högre kostnaden för verksamhetsåret 2021-2022 inte ska ligga TA till last då 
han rimligen inte kunde känna till gällande kollektivavtals fulla innebörd beträffande tjänstepension. 
Styrelsen uppmärksammades på anomaliteten i oktober 2022, och det var vid denna tidpunkt som 
djupare undersökning initerades. 
Beslutades att ansvaret för den högre summan om 7249:- för perioden september 2022 – februari 
2023 delas lika mellan Skånes BF och TA. TA befinns således återbetalningsskyldig om 3625:-.  
TA uppdrogs att reglera skulden medelst bruttolöneavdrag vid den tidpunkt TA finner lämplig, inom 
innevarande verksamhetsår. 
 
TA redogjorde vidare att kollektivavtalet dessutom omfattar en arbetsskadeförsäkring hos Fora till en 
kostnad om ca 350:-/mån. TA anförde att villkoren för denna är sådana, att det är högst osannolikt 
att den alls kommer att behöva utnyttjas. 
TA påminde också om TJs tidigare kontakt med Unionen, som meddelat att kollektivavtalet har en 
uppsägningstid om 6 månader, samt en karenstid om 18 månader innan nytt kollektivavtal kan 
tecknas. 
 
TA uppdrogs att, i samråd med TJ, titta på alternativa tjänstepensionslösningar. TA uppdrogs 
också att i samråd med TJ säga upp kollektivavtalet, givet att en alternativ tjänstepensionslösning 
finns på plats vid avtalets upphörande. 
 
Beslutades att, från och med mars 2023, reglera löneutbetalningarna på sådant sätt att kostnaden 
för Skånes BF blir densamma som om ett avtal enligt ITP1 funnits på plats, där konstnaden för ITP1 
antas vara 5% av aktuell månadslön. Beaktande måste här tas i att lägre lön ger lägre 
arbetsgivaravgift, lägre ITP2-avgift samt lägre löneskatt på ITP2-inbetalningen. TA uppdrogs att 
göra en kalkyl och reglera löneutbetalningarna enligt denna, medelst bruttolöneavdrag. 
 
Beslutades att vid nästa möte presentera förslag på tjänstepensionslösning utanför kollektivavtal. 
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§ 8 ÖVRIGA FRÅGOR 

 Domännamnet skanesbridgeforbund.se diskuterades. Domänen administreras som en 
underdomän till TAs privata abonnemang. Beslutades att behålla namnet, till en kostnad om f.n. 
172kr/år. För webbhotell (dvs hemsidesutrymme) används tills vidare TAs privata abonnemang. 

 TA redogjorde för ny e-postadress:kansli@skanesbridgeforbund.se då den gamla hade flera 
brister, som dock löper parallellt under en övergångsperiod. 

 Gällande inkomstdeklaration för ideella föreningar, redogjorde TA för regelverket och att 
skattekostnaden är ca 3000 kr högre än budgeterat, då budgeten förbisett ett kostnadsställe för 
skatteinbetalningar. 

 Prognosen för den lagda budgeten är ett betydande underskott, sponsorintäkter ej inräknat. TA 
uppdrogs att uprätta en reviderad budget att besluta om vid nästa möte. 

 TA redogjorde för de sponsorintäkter som inkommit, och som förväntas inkomma under 
verksamhetsåret. 

 CR anförde att REKRYTERING bör vara en stående punkt på kommande styrelsemöten då det 
är en central punkt för verksamhetens fortlevande. TA redogjorde för möjligheten att kontakta de 
som varit medlemmar 2022, men som inte är medlemmar 2023, och att klubbarna förväntas 
sköta denna kontakt - men att det görs i synnerligen låg utsträckning. TA redogjorde att 
intentionen är att Skånes BF tar på sig att kontakta dessa inom kort. Beslutades att 
REKRYTERING ska vara en stående punkt på dagordningen. 

 
 
§ 9 NÄSTA SAMMANTRÄDE 
 Nästa sammanträde blir måndagen 29 maj klockan 18.30 på BK Bridgehuset/Skånes BF. Datum för 

därpå följande sammanträde blir någon gång i augusti/september 2023 och fastställs vid nästa 
möte. 

  
§ 10 AVSLUTNING 

Beslutades att dela ut resekostnadsersättningar till: 
Jan Gutenwik  130,00 kr 
Eva Erlandsson 150,00 kr 
Charlotte Rudbäck 150,00 kr 
Bengt Svedrell  300,00 kr 
 
Ordföranden tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat klockan 21.30. 

 
 
Justeras:      Malmö den 16 mars 2023 
 
 
______________________    _________________________ 
Jan Gutenwik, ordförande    Thomas Andersson, sekreterare 


